

Styrgruppsmöte Fokus Vombsjön

2021-08-24

Plats: Teams

Bilagor: Bilaga 1, driftsbudget

Start: 09:00

Slut: 09:43

Närvarande:

Thomas Quist	Sjöbo kommun, ordförande styrgrupp
Lars Bäcksted	Övedskloster
Paul Andersson	VA SYD
Christian Alsterberg	Kävlingeåns vattenråd, projektledare
Håkan Lindqvist	LRF
Karolin Wennerbeck	Sydvatten
Miroslav Han	Eslövs kommun

Mötet öppnas klockan 09:00

Thomas Quist hälsar alla välkomna. *Lars Bäcksted*, Övedskloster väljs att jämte ordförande justera dagens protokoll.

1. Projektledning

- *Thomas Q*, informerar att *Linda Parkefelt* arbetar inte längre på Sydvatten och att *Christian Alsterberg* för närvarande projektleder Fokus Vombsjön. *Thomas Q* meddelar också att han är i dialog med Sydvatten i frågan och hur projektet kommer ledas framöver får vi återkomma till vid nästa styrgruppsmöte.

Lars B, undrar hur många procent forskningsledaren på Sydvatten har arbetat tidigare? *Thomas Q* svarar att det skulle vara 40 % men att det inte riktigt blev så mycket i praktiken.

Styrgruppen beslutar:

- Att lägga information till handlingarna

2. Föregående protokoll

○ **Analys och utvärdering av yrkesfiskedata**

Christian A informerar att Håkan B, Ekologigruppen arbetar med denna data. Håkan har träffat Leif och är också i kontakt med länsstyrelsen då det råder en viss oklarhet i Leifs data. Finns risk att det går åt fler timmar än beräknat. *Christian* har gett klartecken för detta. Håkan har även tagit kontakt med *Lars B* gällande data som finns hos Övedskloster. *Lars B* bekräftar detta.

○ **Framtagande av förslag på aktivitet 8**

Christian A informerar att aktivitet 8 kommer att diskuteras på nästa arbetsgruppsmöte och planen är att komma med ett förslag vid nästa styrgruppsmöte.

○ **Handlingsplan för driftsbudget och extra resurser**

Christian A informerar att denna punkt kommer att diskuteras på nästa arbetsgruppsmöte. Dock så kommer vi beröra detta senare i mötet, detta gäller Rebecka som arbetade bland annat för Fokus Vombsjön under sommaren.

Styrgruppen beslutar:

- *Att lägga information till handlingarna*

3. Sommaren 2021

- **Snabb uppdatering av hur arbetet inom projektet har fungerat under sommaren.** *Christian A* informerar att fokus har varit på att färdigställa rapporter och utredningar. Efter att Linda lämnade sin tjänst, var *Christian A* samt Kenneth kontaktperson för Rebecka och handledde henne i sitt arbete med åtgärdsrapporten. Utöver detta finns nu en sammanställning av nuvarande status på utredningar/rapporter där flertalet är färdigställda och också publicerade på Fokus Vombsjöns hemsida.

Styrgruppen beslutar:

- *Att lägga information till handlingarna*

4. Sommarjobbare Rebecka Sterner

- Rebecka har förutom profilmätningar i sjön arbetet med en rapport som sammanställer de eventuella åtgärdsförslag som finns för att hantera intern fosforbelastning i Vombsjön. För att detta arbete skall fortgå har diskussioner med Rebecka och *Karolin W* resulterat i att Rebecka anställs på timmar under hösten för att slutföra rapporten gällande åtgärder för intern fosforbelastning. *Karolin W* bekräftar detta. *Christian A* kommer fortsätta handleda Rebecka i hennes arbete under hösten.

Styrgruppen beslutar:

- Att lägga information till handlingarna

5. Biosfärfestivalen

- *Christian A* informerar att diskussioner med Marie Nordkvist (kommunikationschef på Sydvatten) om att eventuellt samköra ett event tillsammans med Sydvatten där både Fokus Vombsjön och Sydvatten informerar om det arbete som pågår i och omkring Vombsjön. *Christian A* återkommer om ett eventuellt event i Biosfärfestivalen blir av.

Styrgruppen beslutar

- Att lägga information till handlingarna

6. Driftsbudget (bilaga 1)

- *Christian A* informerar om nuvarande budgetläge. Budget för 2021 har justerats med kostnader för sammanställning av yrkesfiskes data. Trots de förväntade kostnaderna under 2021 så finns det ett överskott på ca 400 000. Av denna anledning så skall arbetsgruppen undersöka möjligheten att initiera/slutföra flera projekt/utredningar.

Styrgruppen beslutar:

- Att lägga övrig information till handlingarna

7. Nästa styrgruppsmöte

- Nästa styrgruppsmöte planeras till den 19 oktober klockan 09:00. *Thomas Q* undrar om möjligheten med ett fysiskt möte i den byggnad vid Vombverket man tidigare använt. *Karolin W* ska

undersöka saken men tror inte detta skall vara något problem. *Paul A* undrar om det även kommer finnas möjlighet för att deltaga digitalt. *Christian A* informerar att en teams länk kommer att skickas ut med kallelsen, så detta kommer vara möjligt också.

Styrgruppen beslutar:

- Att nästa styrgruppsmöte blir den 19 oktober, klockan 09:00

8. Övrigt

- *Lars B* undrar om årets algblomningar i Vombsjön var gifta? *Christian A* informerar att algblomningarna i augusti var cyanobakterier och dessa har potential att vara giftiga. *Thomas Q* informerar att Sjöbo kommun inte har rapporterat något kring giftiga algblomningar. *Christian A* kommer be Karin R på Lunds Universitet att redovisa sina resultat på nästa styrgruppsmöte och förhoppningsvis får vi svar på dessa frågor då.

Mötet avslutas klockan 09:43

Lund som ovan

Christian Magyar Alsterberg

Vattenrådssamordnare/Projektledare Fokus Vombsjön

Justeras

Thomas Quist

Ordförande Styrgruppen

Lars Bäksted

Övedskloster